
Styrelsemöte den 1 april 2012

Närvarande: Kicki, Elin, Lasse P, Göran B, Pär, Annika S och Thomas

• Hemsidan
Annica A sjuk idag men har avrapporterat till Elin. Nya hemsidan kan läggas upp under 
veckan som kommer. Om vi vill ändra tillbaka till gamla är det relativt lätt att göra. Kostnaden 
kommer öka från 1 kr/månad till 9 kr/mån. 

• Vägnamnen
Annica A har varit i kontakt med ny ansvarig på kommunen och väckt liv i frågan. De skall 
prata mer i veckan som kommer.

• Vassklippning
Annica A och Pär har kollat upp. Finns en som är intresserad av att köpa vår maskin men 
förslaget är att först lägga ut en annons på Blocket om att byta den till en front hängd 
maskin. Annica och Pär fortsätter arbetet.
Karp – Thomas har kollat upp. Det krävs tillstånd och bedömning av Länsstyrelsen m.m. 
Verkar som ett stort och dyrt projekt som vi beslutar att inte fortsätta jobba för.

• Vägkommittén
Kantskärning där det behövs kommer genomföras i maj. Väghyvling kostar 900 kr/h plus 
moms. Oklart hur mycket som behövs. Efter hyvling kommer grus och salt. Vi räknar på cirka 
40 000 kr för hela jobbet. 
Alla som bor längs vägen måste se till att buskar och träd inte hänger över vägen. Sopåkarna 
har klagat. Bylund påtalar detta på vårstämman.

• Hastighetsbegränsning
Vi ser det som att byalaget har lämnat frågan. David har gjort en prototyp till rörlig ”skylt” för 
att vädja om sänkt hastighet. Denna kommer visas upp på stämman.  

• Båtplats
Lasse P har ett Excel dokument med en förteckning över båtplatser som skall stämmas av för 
att säkerställa att den är korrekt. Skickar ut denna som bilaga innan stämman!

• Badplatsen
Ligger brädor där. Till brasan? Fråga badkommittén. 

• Stadgeändring
Vi går igenom förslaget som stadgegruppen kommer lägga till stämman. Diskussion om när 
under året det är bäst att lägga budget och betalningar. Enas om att behålla det förslag som 
nu finns. Skickar ut förslaget till övriga byalaget i veckan som kommer så att de har tid att 
titta på det innan vårstämman. 

• Kicki har blivit formellt informerad om en pågående tvist mellan några medlemmar. Ingen 
åtgärd behövs. 

Sekreterare, Elin Griff


